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سرویس سیاسی- 
روزنامه ایران ارگان دولت روز شنبه در گزارشی به بهانه نزدیک شدن به زمان آغاز به کار مجلس یازدهم نوشت: »قالیباف 
مقابل حاجی بابایی؛ حالا دیگر قطعی اســت که این رویارویی اولین رقابت مجلس یازدهم خواهد بود. پاســخ این سؤال که 
شانس هر طرف چقدر است را باید به بعد از 6 خرداد واگذار کرد. شرایط کرونایی کشور بر خلاف ادوار قبل اجازه گردهمایی 
منتخبان را نداده  اما مسئله مشخص این است که قالیباف اگر هم هنوز تبدیل به رهبر اقلیت مجلس یازدهم نشده باشد اما 

اطمینان ماه های قبل را هم برای رسیدن به جایگاه ریاست ندارد.«
روزنامه دولت در ادامه نوشت: »اصولگرایان در اظهارنظرهای خود تاکید دارند که رقابت برادرانه رقم خواهد خورد و سایه 
تنش و اختلاف بر سر آنها سایه نخواهد کرد. با این حال از لابه لای همین اظهارنظرهای رسمی هم نشانه هایی از گلایه گذاری 
از یکدیگر را می توان رصد کرد... در میان تحولات انتخاباتی داخلی مجلس اما یک مسئله هم هست که هر چند زیر سایه 
توافق پایداری ها و احمدی نژادی ها روی حاجی بابایی برای رقابت با قالیباف قرار گرفته اما به تنهایی می تواند سؤالات و احتمالاً 
تبعات قابل توجهی به دنبال داشته باشد. آن مسئله عدم انصراف میرسلیم تا اینجای کار است. مرد تقریباً تنهای مؤتلفه قبلًا 
با طیف رقبای قالیباف پیمان بسته بود اما حالا هنوز خبر کنار رفتنش از صحنه نرسیده. آن هم در شرایطی که او غایب 
جلسه هماهنگی سه وزیر احمدی نژاد بود. آیا اساساً اصولگرایان نامزد مؤتلفه را دارای آن میزان از وزن کافی نمی دانند تا وی 
را وارد بازی کنند یا اینکه مؤتلفه و میرسلیم به دنبال بازی و تاکتیک دیگری هستند؟ اما تصمیم نهایی او حداقل می تواند 
نمایانگر بخشی از برنامه سیاسی مؤتلفه برای آینده باشد. اینکه آیا واقعاً قدیمی ترین حزب سیاسی کشور بعد از چندین سال 

محاصره در میان اصولگرایان جوان تر به فکر بازیابی جایگاه خود به صورت مستقل است یا خیر؟«
متاسفانه ارگان دولت به رغم اظهارات مکرر مسئولان دولتی مبنی بر عدم کوچک ترین دخالت دولتی ها در روند تغییرات 
مجلس، این روزها با بودجه بیت المال به همراهی و هم صدایی با مدعیان اصلاحات در حاشیه سازی و تفرقه انگیزی علیه 
منتخبان ملت در مجلس یازدهم مشغول شده است. از جریان اصلاحات که همچنان از شکست تلخی که در انتخابات 
یازدهمین دوره مجلس خورده و دچار تشــتت در درون خود شــده اما همزمان جنگ روانی را علیه مجلسی که اکثریت 
اصولگرا در آن حضور دارند، آغاز کرده و هر روز برگی دیگر از تاکتیک های سیاسی را در رسانه های زنجیره ای رو می کند، 
مشاهده چنین رفتارهایی چندان جای تعجب ندارد، چه آنکه بخش غالبی از این جریان به قبیله گرایی و باندبازی آلوده اند. 
اما از متولیان امر در روزنامه دولت باید پرسید چرا به جای استفاده از بودجه و ظرفیت های این مجموعه در راستای بیان 
مشکلات مردم و ارائه راهکار برای کمک به حل آنها، آن را به ابزاری برای جنگ روانی، حاشیه سازی و تفرقه انگیزی علیه 

منتخبان ملت تبدیل کرده اند؟ 
ازمجلسانتظار»سوپرمنبازی«نداشتهباشید!

غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادی، نماینده مجلس دهم و کاندیدای ردصلاحیت شده انتخابات مجلس یازدهم در مصاحبه با 
روزنامه آرمان گفت:»عده اي انتظارات غیر واقعي از مجلس دارند در حالي که تا زماني که ساختارها اصلاح نشود، اگر سوپرمن و 
رستم  دستان نیز در مجلس حضور داشته باشند، نمي توانند برخي مشکلات را رفع کرده و تغییر محسوسي در وضعیت امروز 
بدهند. اما هنگامي که ساختارها درست شود اگر افراد متعهد و متخصص در مجلس حضور داشته باشند مي توان امیدوار بود 
که اتفاقات خوبي در آینده رقم بخورد. تا زماني که ساختارها درست نشود افراد نمي توانند نجات دهنده وضعیت موجود باشند«.

جعفرزاده ایمن آبادی در ادامه گفت:»نمایندگان مجلس ســرباز نیستند که از کسي دستور بگیرند؛ بلکه قرار است هر 
کدام از آنها نقش یک ژنرال را بازي کنند. قرار است 290 نفر ژنرال در ستاد فرماندهي کشور براي توسعه و پیشرفت کشور 
و تعالي زندگي مردم ریل گذاري کنند. به همین دلیل اگر قرار است نقش ژنرال را به نقش سرباز تقلیل بدهند با چالش هاي 

جدي مواجه خواهند شد«.
یکی از نقاط ضعف جدی مجلس دهم این بود که تعداد قابل توجهی از نمایندگان با بی اعتنایی نسبت به وظیفه خود، 
به جای اینکه نماینده ملت باشند، وکیل الدوله بودند. بر همین اساس، یکی از اصلی ترین وظایف مجلس که نظارت بر عملکرد 

دولت و ریل گذاری حرکت دولت بود، به حاشیه رفت.
وکیل الدوله ها در هفته های اخیر به شدت مشغول مایوس کردن مردم از مجلس یازدهم هستند. جعفرزاده ایمن آبادی 
در دی ماه 96 در اظهارنظری تأمل برانگیز گفته بود:»من نمی دانم چه کسی گفته است 7 تا 8 تومان حقوق می گیرم؛ اما 

من پنج میلیون و چهارصد هزار تومان حقوق می گیرم. قبلا در دانشگاه می خوابیدم و 8 میلیون تومان حقوق می گرفتم«.
حالا این نماینده با چنین رویکردی مدعی شده است که نماینده مردم باید ژنرال باشد و نه سرباز. لازم به ذکر است که 
وکیل الدوله های مجلس دهم در رویکردی تأمل برانگیز، بارها اقدامات خسارت بار ژنرال های خودخوانده در دولت را تطهیر 

و بزک می کردند. 
حملهمدعیانبهقالیبافباخشابخالی!

روزنامه شرق در شماره شنبه خود در گزارشی با عنوان »همه علیه قالیباف« به دنبال رویکرد تفرقه افکنانه خود نوشته است: 
»درحالی که برخی اصولگرایان پیشاپیش نگران دخالت و مدیریت مجلس از بیرون به ویژه از سوی شورای ائتلاف اصولگرایان 

بودند، این شورا در نشستی که دو روز پیش برگزار کرده، نامزدهای ریاست و هیئت رئیسه مجلس را نهایی کرده است.«
چنان که خواندید این گزارش در ابتدا مدعی شــده که شورای ائتلاف اصولگرایان در پس تعیین رئیس  و هیئت رئیسه 
مجلس یازدهم اســت. در ادامه این گزارش آمده: »خروجی شورای 62نفره اصولگرایان حاکی از این است که رقابت نهایی 
برای ریاست مجلس بین قالیباف و حاجی بابایی خواهد بود و نامزدهای هیئت رئیسه هم مشخص شده اند. اخبار حاکی است 
که نیکزاد و حسینی، وزرای احمدی نژاد در حالی به نفع قالیباف و حاجی بابایی کنار کشیدند که میرسلیم در جلسه  ای که 
منتج به چنین نتیجه  ای شده، شرکت نکرده است]!![ این به این معنی است که میرسلیم با اعتراض به این روند و به احتمال 
زیاد رأسا در انتخابات ریاست مجلس شرکت خواهد کرد. همه اینها در حالی است که پیش تر شورای ائتلاف هرگونه شائبه 
دخالت در نحوه انتخاب ریاســت مجلس یا مدیریت این انتخاب را رد کرده و پایان کار این شــورا را برای انتخابات مجلس 

یازدهم اعلام کرده بود.«
در ادامه این گزارش آمده: »غنی نظری خانقاه، نماینده خلخال، درباره آخرین تصمیم های منتخبان جریان اصولگرا برای 
انتخاب رئیس  و هیئت رئیســه مجلس یازدهم در دومین جلســه شورای موقت مرکزی ائتلاف نیروهای انقلاب گفته است: 
مهم ترین دستور کار این جلسه اعلام حضور کاندیداهای ریاست مجلس یازدهم و ارائه برنامه ها و توانایی های خود به شورای 
مرکزی بود. در این جلسه محمدباقر قالیباف، علی نیکزاد، شمس الدین حسینی، حمیدرضا حاجی بابایی و مصطفی میرسلیم 
به عنوان داوطلبان ریاست مجلس در این جلسه حضور یافتند که هرکدام 20 دقیقه برای جمعی 62نفره صحبت کردند که 

این جمع 62نفره چکیده و نمادی از دیگر منتخبان نیروهای انقلاب در مجلس یازدهم هستند.«
چنان که خواندید این جمع 62 نفره چکیده ای از نمایندگان انقلابی مجلس یازدهم هستند و در ادامه این گزارش هم به 
آن  اشاره شده است. یعنی همان جمعی که روزنامه طیف موسوم به اصلاح طلب تلاش کرده آنها را شورای ائتلاف وانمود کند.

دومین نکته آن است که عنوان این گزارش »همه علیه قالیباف« بود که پس از خواندن گزارش متوجه می شوید که 
انتقاد مطرح شده توسط یک نماینده از قالیباف که چرا در جلسات وفاق و همدلی شرکت نمی کند این روزنامه زنجیره ای را 

بر آن داشت که همه علیه قالیباف را برگزیند. 

درمکتب امام

جوان ها نزدیكترند به ملكوت
ما باید حســاب کنیم ببینیم که آیا وارد شــدیم در این میهمان خانه یا اصلًا، 
وارد نشدیم، راهمان دادند به این ضیافت خانه یا نه، استفاده کردیم از این ضیافت 
الهی یا نه. البته حساب امثال من با کرام الکاتبین است. اما من به شما آقایان و به 
هرکس که این کلمات می رســد و خصوصاً، طبقه جوان عرض می کنم که آیا در 
این مهمانخانه رفتید؟ اســتفاده کردید؟ از شهوات خصوصاً شهوات معنوی چشم 
پوشیدید؟ یا اینکه مثل من هستید؟ جوان ها متوجه باشند که در جوانی می شود 
اصلاح کند انسان خودش را. هر مقداری انسان سنش زیادتر می شود، اقبالش به 
دنیا بیشتر می شود. جوان ها نزدیکترند به ملکوت... شماها در فکر باشید که اگر از 
این ضیافت درست بیرون آمدید آن وقت عید دارید. عید مال کسی است که در 

این ضیافت راه یافته باشد استفاده کرده باشد از این ضیافت.
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به زودی در قدس
نماز می خوانیم

محمدهادی صحرایی
»خدایا، اینک با او وداع می  کنیم، همانند وداع با عزیزی که فراقش بر ما گران است 
و رفتنش ما را غمگین و گرفتار وحشت تنهایی کند، عزیزی که او را بر ما پیمانی است 
که باید نگه  داریم  و حرمتی که باید رعایت کنیم و حقی که باید ادا نماییم. پس، اکنون 
می  گوییــم بدرود ای بزرگ ترین ماه خداوند و ای عید اولیاء خدا. بدرود ای گرامی ترین 
اوقاتی که ما را همدم و یار بودی، ای بهترین ماه در همه روزها و ساعات. بدرود ای ماه 
دســت یافتن به آرزوها. ای مایه امید ما که دوري ات برای ما بس دردناک است. بدرود 
ای همدم ما که چون بیایی، شــادمانی و آرامش بــر دل ما آری و چون بروی، رفتنت 
وحشــت خیز است و درد افزا. بدرود ای همسایه  ای که تا با ما بودی، دل های ما را رقت 
بود و گناهان ما را نقصان. بدرود ای یاریگر ما در برابر شیطان و ای همدمی که راه های 

نیکی و فضیلت را پیش پایمان هموار ساختی.
آزاد شــدگان از عذاب خداوند، در تو چه بســیارند، و چه نیک بخت است آن که 
حرمتت را نگه داشت. چه بسیار گناهان که از نامه عمل ما زدودی و چه بسیار عیب ها 
که پوشــیدی. بدورد که درنگت برای گنه کاران چه به درازا کشــید و هیبت تو در دل 
مؤمنان چه بســیار بود. بدرود ای ماهی که تا بودی، امنیت و ســلامت بود. بدرود که 
سرشار از برکات بودی و ما را از آلودگی های گناه شست و شو دادی. بدرود که به هنگام 
وداع از تــو نه غباری به دل داریم و نــه از روزه  ات ملالی به خاطر. بدرود که هنوز فرا 
نرسیده از آمدنت شادمان بودیم و هنوز رخت برنبسته از رفتنت اندوهناک. بدرود که چه 
بدي ها که با آمدنت از ما دور شد و چه خیراتی که ما را نصیب آمد. بدرود تو را و شب 
قدر تو را که از هزار ماه بهتر است. بدرود که دیروزی که در میان مان بودی آزمند ماندنت 

بودیم و فردا که از میان ما خواهی رفت آتش  اشتیاق در دل ما شعله خواهد کشید...«
این لحن و لهجه زین العابدین)ع( اســت که زبان حال ما می داند و می داند چگونه 
بفرماید که قلبمان را به خدا برساند و دلمان را در دامن خدا بیندازد. اصلًا در این خانواده 
فصاحت و بلاغت وراثتی است. حاکمان اقلیم ادب اند و امیران بیان. حقاً کلامشان دون 
کلام خالق و فوق کلام بشــر اســت. گویی زیر و زبر زندگی تک تکمان را می دانند و 
حسب حالمان سخن گفته اند. هرکســی با وجدان خود حقانیت سخنشان را تصدیق 
می کنــد که حرفی بالاتر از آن ندارد و بهانه ای نمی ماند. فصل الخطاب اند و ختم کلام. 
شــنیدن از آنها عقل می افزاید و گفتن از آنان ایمان اضافه می کند. خواندن کلامشان 
ذهن را مرتب و به کاربستن اوامرشان آدمی را مؤدب می کند. افکارشان باغ علم است و 
گفتارشان بوستان ایمان. نهج الفصاحه و نهج البلاغه و صحیفه سجادیه که مُشتی نمونه و 
انباشته هایی جمع آوری شده از حکمت آنان است، نمایانگر حقایق و نمایشگر فضایل و 
نمایشگاه مکارمی است که هرکدامش به تنهایی کافی است که آدمی را نمونه عالم کند. 
از فضــل این بزرگان اســت آنچه که بزرگانمان از آن بهــره گرفتند و برایمان به 
میراث گذاشــته اند. اینکه ملت ایران سرآمد باشد یا متدینین به اسلام ناب، سرشناس 
باشــند در اصل از لطف آنان اســت. آزمون ها و ابتلائاتی که در هر دوره و زمانی بوده 
و هســت، محک خوبی برای فهمیدن ارزش تربیت هاســت. اینکــه فرمود »زینت ما 
باشــید نه مایه سرافکندگی ما« همین نکته می گوید که مؤمنین به مکتب صادق آل 
محمد صلی الله علیه وآله باید تکیه گاهان معتبر دین و دنیای مردمان باشــند. تجربه 
امتحانات مهم تاریخی نیز صدق همین مطلب اســت که می شــود رهبران امتها را در 
میان تربیت شدگان این مکتب جست که خدا از زبان آنها فرمود: می گویند پروردگارا از 
همسران و فرزندانمان، مایه روشنی چشممان قرار ده و ما را پیشوای پرهیزکاران بنما. 

)سوره مبارکه فرقان آیه 74(
انقلاب اســلامی ایران که به رهبری امام خمینی به پیروزی رسید، ادعای بزرگ 
خداپرســتان و موحدین بود برای برقراری حاکمیت خدا بر مردم و به دســت گرفتن 
حکومت و اداره امور مملکتی توسط مردم. و بیان این حقیقت که اسلام ناب، سیاسی 
اســت و توانایی حکومت و اداره امور را دارد و می تواند زمینه رشــد و تعالی و سعادت 
انسا ن ها را فراهم کند. حکومتی که دغدغه سعادت دارد و به دنبال زندگی انسان ها بر 
پایه احکام اســلامی است. عدل و انصاف و حق و حقوق و آزادی و آزادگی برایش مهم 
است و می خواهد در کنار آبادی دنیا به دنبال دینداری آگاهانه مردم نیز باشد. بستری 
مهیا کند که دوســتداران دینداری بتوانند خود را تا آنجا که می خواهند بالا کشــند و 
طالبان دنیا نیز بتوانند طبق قواعد اســلامی، دنیای خود و دیگران را آباد کنند. ادعای 
بزرگ خداپرستان با پافشاری مردم ایران و عبور از کوه های مشکلات، به اثبات خود و 

ثبات حکومت رسید.
  جنگ تحمیلی هشت ساله با مستکبران و ابرقدرت ها، اتفاقی نبود که هر کشوری 
بتواند از آن سربلند عبور کند. ملتی که تنها سرمایه اش توکل به خدا بود و مبارزه را از 
صفر شروع کرده بود، در آغاز راه با جنگی مواجه شد که یک هفته آن می توانست یک 
کشور را فرو بپاشاند. سقوط پی در پی سرزمین ها و شهرهای کشور نشان از اراده دشمنان 
برای اسقاط انقلابی بود که برپایه ایمان به خدا و خودباوری بنا شده بود. بیرون کشیدن 
خرمشهر از معده دشمن تا دندان مسلح را تنها کسانی متوجه می شوند که معنی کار 
ناممکن را فهمیده باشــند. این پیروزی بزرگ به سرعت توسط رهبر انقلاب به خدای 
متعال نسبت داده شد تا مبنای توحیدی انقلاب مردم ایران درخشان تر از گذشته شود. 
فتح خرمشــهر یکی از قله های خودباوری مردم ایران بود و شروع پیروزی های بزرگی 
که مردم ایران را ســوار بر ابر امیدها و آرزوهایش کرد. امیدی که از ابر رحمت خدا با 
آزادسازی خرمشــهر بر اردوگاه انقلابیون بارید، به اندازه پیروزی پابرهنگان بر ژاندارم 
ابرقدرت ها در منطقه اثرگذار شد و بعد از آن بود که فتح خرمشهر، رجز مجاهدان برای 

حل ناممکن ها شد.
مدیریــت جنگ و آباد کردن ویرانی جنگ و مقابله با تحریم ها و کنترل نفوذی ها 
و عبور از مشــکلات صف بســته پیش پای انقلاب و... از مردم انقلابی ایران مبارزانی 
سرسخت ساخت که »کارِ نشد« نمی شناختند و همین تاب آوری بالا و طاقت و تحمل، 
آنان را به الگوهایی قابل اعتنا و شایسته در میان آزادگان جهان قرار داد و همین برای 
دشــمنان، جانکاه بود. امروزه که چهل و دومین ســال انقلاب را می گذرانیم، به غیر از 
حمله اتمی هیچ حربه ای را دشمنان علیه ملت ایران بی استفاده نگذاشته اند ولی به فضل 
خدا همه آنها به پله های ترقی این قوم خداپرســت تبدیل شد و رهبرانِ شیطان ستیزِ 
این انقلاب، امامان جوانمردان و مبارزان جهان از هر مکتب و مذهبی شــدند و گویای 
این حقیقت که می توان در کنار آبادی دنیا، زمینه ســعادت آخرت را نیز فراهم کرد و 
اگر سنگ اندازی دشمنان و نفوذی ها نبود، مردم ایران طعم امنیت، عدالت و رفاه واقعی 

را بهتر می چشیدند.
امنیتی که آســان به دســت نیامده و رنج نیاکان و خون پاکان به ذمه دارد. رنج و 
خونی که عزت دارد ولی قیمت ندارد. کســانی که برای برقراری امنیت چرتکه بقالی 
می اندازند فهمشــان از امنیت ملی به اندازه شناختشان از کشک و دوغ هم نیست. اگر 
تدبیر دور کردن جنگ از مرزها نبود و مدافعان حرم نبودند، هزینه چند صدم درصد از 
بودجه، به ده ها درصد می رسید، البته اگر کشوری می ماند و مرز و مردمی. حرجی برآنکه 
جان دشــمن حربی را بر جان شهدای رمضان ناو کنارک ارجح می داند نیست چراکه 
احمق شفا نمی یابد، ولی آنچه مهم است نفوذ امثال افکار پریشان و فلاکت پیشه ای است 
که در نهادهای قانونگذار و اثرگذار رخنه کرده و پیوسته، ندانسته می گویند و نفهمیده 
تحلیل می کنند و نمی توانند اهمیت »در آســتانه روز بزرگ قدس »بودن را بفهمند. 
اگــر کارنامه یک دوره مجلس یا دولت، نمره ضعیــف می گیرد به خاطر وجود همین 
نخبگانی است که فاصله 20تا 30 میلیارد را نمی دانند و فرق خام و پخته را نمی فهمند. 
و انقلاب در 42 ســال اخیر باید در کنار مقابله با دشــمنان، برای بلاهت ساده دلان و 
بلای نفوذی هایی که اهل تزیین دشــمن و تشکیک در راه و هدفند هم فکری می کرد 

که خدا را شکر می کند. 
مــرض مرموز و منحوس کرونا که هر دقیقه از مردم جهان مبتلا و مرده می گیرد 
امتحان اخیری اســت که اگرچه از همه مدعیان یکسان گرفته می شود ولی رنج فقرا 
و محرومین مثل همیشه بیشتر اســت و برای مردم ایران متفاوت. چراکه هم با کرونا 
می جنگد و هم با از کرونا بدتران؛ و به خواســت خدا و به زودی مثل ســایر مشکلات، 
امتحانات و ابتلائات را پشت سرخواهد گذاشت و از ترتب روز قدس و فتح خرمشهر و 
عید فطر امسال که آخرین فطر سده 14 خورشیدی است، اینگونه تفأل به خیر می زند 
که بناســت خرمشــهرهای مانده در حصر و دست دشمنان را توسط جانشینان امثال 
جهــان آرا و کاظمــی و حاج عماد و ابومهدی و حاج قاســم، به زودی و با کمک امت 

اسلامی آزاد کند و همگی »سنصلی فی القدس إن شاءالله« فریاد کنند.

نگاه

زاهدی می گوید که مجلس در دوره های 
قبل خانه سازمانی داشته اما آن خانه ها را ثمن 
بخس فروختند و حجت الاسلام سلیمی نیز 
می گوید خانه سازمانی نماینده و مدیران باید 
در مناطق متوسط به پایین شهر باشد همچنین 
شریعتی منتخب مردم تهران پیشنهاد کرده 
که نمایندگانی که نمی خواهند از ودیعه مسكن 
اســتفاده کنند با تجمیع آن صندوقی برای 

اشتغال جوانان ایجاد کنند.
محمدمهدی زاهدی نماینده مردم کرمان در 
مجلس شورای اسلامی در گفت و گو با خبرگزاری 
فارس، درباره برخی مبالغ مصوب در مجلس از جمله 
ودیعه مسکن، وام و خودرو به نمایندگان اظهار داشت: 
همانگونه که خودتان گفتید به نمایندگان وام هایی 
داده می شود و این وام ها پول بلاعوضی نیست که 
داده  شده و پس گرفته نشود. شما نمایندگان تهران و 
برخی از شهرهای اطراف تهران را نبینید. نماینده ای 
که از شهرستان می آید نیازمند مسکن برای اسکان 
است و ودیعه ای برای اجاره یک خانه حداکثر 100 
متری از ســوی مجلس به آنان داده می شود و اگر 
مجلس خودش خانه های سازمانی داشت و در اختیار 

نمایندگان قرار می داد این هم وام داده نمی شد.
رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
در پاســخ به این پرســش که چرا مســکن برای 
ساخت خانه های سازمانی اقدامی صورت نمی دهد، 
گفت:  مجلــس در دوره های قبل تعــداد زیادی 
خانه های ســازمانی داشته است اما اینها را به ثمن 
بخس بــه تعدادی از نماینــدگان آن دوره واگذار 

کرده اند که این یک اشتباه بود.
زاهدی می گوید که متراژ خانه هایی که مجلس 
شورای اسلامی در دوره های قبل داشته به 300 متر 

زیربنا می رسیده است و می شد اکنون این خانه ها را 
تبدیل به سه واحد 100 متری کند.

وی در همین خصوص تاکید دارد: نمایندگان 
مجلس باید به شــدت از خوی اشرافی گری پرهیز 
داشته باشند و مظهر پاکدستی و ساده زیستی باشند 

تا مردم به نظام و مجلس اعتماد کنند. 
چرا خانه سازمانی در جنوب شهر نباشد؟

حجت الاســلام علیرضا سلیمی نماینده مردم 
محلات در مجلس شورای اسلامی نیز با بیان اینکه 
برخلاف دیگر ادارات و ســازمان ها مجلس شورای 
اسلامی مسکن سازمانی ندارد، گفت: البته مجلس 
در ســال های گذشته خانه سازمانی داشت که هر 
چند تعــدادش کم بود اما به دلیــل رانت خواری 
برخی نمایندگان و تلاش برای تصرف این منازل به 
قیمت اندک بعد از دوره نمایندگی، همین خانه های 

سازمان فروخته شد.
وی با بیان اینکه مجلس شورای اسلامی در دور 
دوم و سوم در نزدیکی پاستور، تعدادی خانه سازمانی 
داشت که این خانه ها حتی تا مجلس ششم و هفتم 
هم موجود بود، تصریح کرد: این خانه ها به تعدادی 
از نمایندگان داده شد تا در دوره نمایندگی استفاده 
کنند اما برخی از نمایندگان تا سال ها بعد از اتمام 
دوره نمایندگی، این منازل  را در تصرف داشــته و 

آن را تخلیه نمی کردند.
منتخــب محلات در مجلس یازدهم گفت: به 
عنوان مثال یکــی از نمایندگان تهران در مجلس 
ششــم خانه سازمانی مجلس در نزدیک پاستور را 
تا چندین ســال بعد از مجلس ششم تخلیه نکرده 
بود با وجود آنکه وی بعد از آن دیگر نماینده نبود.

حجت الاسلام ســلیمی اضافه کرد: همچنین 
برخی از نمایندگان بعد از اتمام دوره نمایندگی با 

لابی و رانت همان منازل سازمانی را به قیمت اندک 
به نام خود کردندکه این یک نوع رانت بود.  به دلیل 
همین مشــکلات هیئت رئیسه مجلس خانه های 
ســازمانی را فروخت و هیئت رئیسه مجلس نهم و 
دهم دیگر برای خانه های سازمانی اقدامی نکردند. 

نماینده محلات در مجلس شــورای اسلامی 
تصریح کرد: بســیاری از مقامات و مســئولین از 
خانه های سازمانی استفاده می کنند اما مجلس به 

دلیل همین مشکلات خانه سازمانی ندارد.
سلیمی تصریح کرد: در دوره مجلس ششم و 
هفتم تعدادی از خانه های سازمانی مجلس در منطقه 
سعادت آباد تهران بود سؤال این است که چرا مجلس 
در آن منطقه برای نمایندگان خانه تهیه کرد و چرا 

در جنوب شهر تهیه نکرد.
وی افــزود: به نظر اینجانب منازل نمایندگان 
مجلس باید از مجموعه بهارســتان به پایین باشد. 
من که ســه دوره نماینده هستم در همین منطقه 

ساکن هستم.
نماینده محلات در مجلس شــورای اسلامی 
افزود: اینجانــب می بینم که برخی از همکاران در 
همان روزهای اول دوره نمایندگی در مناطق ولنجک 
یا قیطریه ساکن می شدند این تعداد از نمایندگان 
روحیه اشــرافیگری پیدا می کنند و دیگر روحیه 
خدمت ندارند. ساخت خانه سازمانی برای مدیران 
در مناطق بالاشــهر و یا اجاره خانه در این مناطق 
برای مقامات حتماً آسیب زا است و ضرر دارد.  وی 
تأکید کرد: توصیه ما به هیئت رئیسه مجلس این 
است که تصمیمی نگیرد تا نمایندگان بالاشهرنشین 
باشند. نماینده ای که از شهرستان به تهران بیاید و 
بالاشهرنشین شود هم آرای مردم یادش می رود و 

هم مشکلات مردم.

نماینده محلات در مجلس شــورای اسلامی 
افزود: نماینده یک شــهر باید در مناطق متوسط و 
پایین شهر زندگی کند و محل زندگی و نوع زندگی 
وی از سطح متوسط به پایین باشد.  ما در گذشته 
به هیئت رئیسه مجلس توصیه کردیم اگر قرار است 
خانه سازمانی برای نمایندگان ساخته شود باید در 
مناطقی باشد که طبقات متوسط به پایین در آن 

منطقه حضور دارند. 
وی با بیان اینکه قرار بود برای نمایندگان مجلس 
خانه های سازمانی بسازند، گفت: تا به امروز مجلس 
خانه ســازمانی ندارد و خانه سازمانی که قرار است 
در منطقه بهارستان در کنار مجلس ساخته شود، 

هنوز تکمیل نشده است. 
اقدام جالب یكی از نمایندگان مجلس یازدهم

حجت الاسلام سلیمی در خصوص توئیت یکی از 
منتخبان مجلس یازدهم مبنی بر اینکه هیئت رئیسه 
مجلس دهم برای ودیعه، اجاره مسکن نمایندگان 
مجلس یازدهم مبالغی را مصوب کرده، با بیان اینکه 
هیئت رئیسه مجلس دهم نمی تواند برای مسکن 
نمایندگان مجلس یازدهم تصمیم گیری کند، افزود: 
در ابتدای هر دوره ای از مجلس معمولاً منتخبان در 
هتل و یا مهمانسراهای ادارات مستقر می شوند تا 

تکلیف مسکن آنها مشخص شود.
لازم به ذکر است مالک شریعتی منتخب تهران 
در مجلس یازدهم در توئیتی نوشت: هیئت رئیسه 
مجلس دهم برای ودیعه، اجاره مسکن نمایندگان 
مجلس یازدهم مبالغی را مصوب کرده. در جلسه یک 
ماه فرمی دادند که امضاء نکردم و استفاده نخواهم 
کرد. به همکاران عزیز که نیاز ندارند پیشنهاد می کنم 
با تجمیع این مبالغ، پایه گذار صندوقی در مجلس 

برای اشتغال، ازدواج و مسکن جوانان شویم.

نمایندگان ملت تشریح کردند
 چه بلایی بر سر خانه های سازمانی مجلس آمد؟

معضل کم آبی در بخش غیزانیه اهواز که 
با رنج اقدامات کُند و ناکافی فعلی همراه شده 
است، با مدیریت، هماهنگی و عمل جهادی 
و انقلابی برطرف می شود. رئیس جمهور روز 
گذشته در گفت وگوهای جداگانه با وزیر نیرو 
و استاندار خوزستان بر رسیدگی فوری و حل 
مشكل آب آشامیدنی در برخی مناطق اهواز 

تأکید کرده است.
معضل کم آبی مردم منطقــه غیزانیه اهواز را 
رنج می دهد. بخش غیزانیه یکی از سه بخش تابع 
و بزرگ ترین بخش شهرســتان اهواز است که در 
بخش شرقی در مسیرهای اهواز به ماهشهر، رامشیر، 
رامهرمز و هفتکل واقع شده است. 83 روستا در این 
بخش واقع شده و بیش از 25 هزار نفر جمعیت در 
آن ساکن هستند. شغل اکثر ساکنان کشاورزی و 

دامپروری است.
مدیریت جهادی و انقلابی؛ 
راه  حل معضل کم آبی غیزانیه

مشــکل کم آبی مردم منطقه ســبب شده در 
سال های گذشته همواره شاهد اعتراض های مردم 
این ناحیه باشیم. در روزهای اخیر نیز مردم منطقه 
با بســتن جاده اهواز ـ امیدیــه،  تردد در این جاده  
ترانزیتی را متوقف کردند اما با حضور نیروی انتظامی 
 و گفت وگو با مردم، جاده بازگشایی شد. این مسئله 
که دست مایه موج سواری بوقچی های ضدانقلاب و 
رسانه های بیگانه شد، همت و اراده بلند مسئولان 
امر را می طلبد که در اســرع وقت با بسیج امکانات 
و هماهنگی و عمل جهــادی و انقلابی به غیزانیه 
آبرسانی کنند، آلام مردم صبور این منطقه را بکاهند، 
مشکلات شان را سامان دهند و درد و تلخی کم آبی 
را به شیرینی دسترسی همگانی به نعمت آب سالم 

تبدیل کنند.
به گزارش فارس به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
ریاست جمهوری، حجت الاسلام حسن روحانی روز 
دوشنبه در گفت وگوهای جداگانه با رضا اردکانیان 

وزیر نیرو و غلامرضا شریعتی استاندار خوزستان، با  
اشاره به برخی از مشــکلاتی که اخیرا برای مردم 
در تامین آب آشــامیدنی در بعضی از مناطق اهواز 
به وجود آمده، دستور داد تا هرچه سریع تر اقدامات 
لازم برای رفع این معضل توسط بخش های ذی ربط 

انجام شود.
رئیس جمهور همچنین تأکید کرد: باید استاندار، 
مسئولان استانی و تمام دستگاه های مرتبط برای 
جلوگیری از به وجود آمدن مشــکل و سختی برای 
مردم خوزســتان در زمینه تامین آب آشــامیدنی 
در فصل تابســتان برنامه ریــزی و اقدامات لازم را 
داشــته باشند تا شاهد بروز چنین مشکلاتی برای 

مردم نباشیم.
به گزارش تسنیم، شیوع ویروس کرونا و وضعیت 
قرمز خوزستان مشــکل کم آبی را در این منطقه 
تشدید کرده و فشار را بر مردم بیش از پیش کرده 
است. این مشکلات و عدم رسیدگی کافی مسئولان 
را می توان دلیل اصلی اعتراض مردم غیزانیه دانست.
آب تا 2 هفته آینده به غیزانیه می رسد

غلامرضا شریعتی، اســتاندار خوزستان عصر 
روز گذشته در جمع خبرنگاران با  اشاره به مشکل 
کم آبی بخش غیزانیه اهواز، گفت: از ســال 1396 
به طور جدی دنبال برطرف کردن مشــکلات آب 
غیزانیــه بودیم. پروژه بزرگی بوده که انجام شــده 

است. خوشبختانه کار رو به اتمام است.
وی با  اشاره به اینکه بیش از 45 میلیارد تومان 
تاکنون هزینه شده تا آب مطلوب به بخش غیزانیه 
برسد، خاطرنشان کرد: هم مشکل آب بخش غربی و 
مشرحات و هم بخش غیزانیه بزرگ حل خواهد شد. 
12 اردیبهشت امسال آخرین بازدیدم از پروژه انتقال 
آب بود و همانجا بر اساس نظرات آبفای روستایی 

قول 45 روزه به مردم دادم.
به گزارش مهر، شریعتی با بیان اینکه خوشبختانه 
کار پیشرفت خوبی داشته و طبق برنامه ریزی و ظرف 
دو هفته آینده آب به قسمت مشرحات و هم غیزانیه 

می رسد، افزود: البته 6 کیلومتر پیش صفیره به نزهه 
دچار فرسودگی خط لوله است که تأمین اعتبار شده 
و ظرف یک ماه وصل می شود و کار آبرسانی کاملًاً 

پایدار می شود و تمام روستاها آب دار خواهند شد.
اســتاندار خوزســتان تأکید کرد: بدون این 6 
کیلومتر هم کار انجام می شــود و مشــکلی ندارد 
و محقق می شــود اما با ایــن 6 کیلومتر کار کاملًاً 

پایدار می شود.
شریعتی گفت: مردم حق دارند در این شرایط 
و هوای گرم، آب را طلب کنند و وظیفه ما است که 
مشکلات آنها را رفع کنیم البته مشکل آب غیزانیه 
یک مشــکل 15 ساله است. خط آبرسانی غیزانیه 
مربوط به ســال 61 بوده و بعد از آن گسترش و یا 
بازسازی و نوسازی نشده و خط فرسوده شده است.

وی با  اشاره به اینکه از سال 96 ما شروع کردیم 
و این پروژه بزرگ را با کمک نفت و سازمان آب و 
برق و آب روستایی و استانداری آغاز کردیم، گفت: 
10 میلیارد تومان مابقی برای بهسازی 6 کیلومتر 
خط لوله نیز ظرف یک ماه آینده تأمین می شود تا 
پروژه 50 میلیارد تومانی انجام شده باشد و یک آب 
پایدار برای 10 تا 15 سال آینده فراهم و تأمین شود.
استاندار خوزستان همچنین بیان داشت: در این 
مدت نیز  تانکرها را افزایش دادیم دستور داده ام به 
امور عشــایر و منابع طبیعی و آبفای استان در این 
دو هفته آب مورد نیاز را تأمین کنند. نفت نیز این 
کار را از قبل انجام می داده تا آب پایدار وصل شود.

وی خاطرنشان کرد: از تحمل بردباری و صبوری 
مردم بی نهایت ممنونم. قول می دهیم به امید خدا 
به تعهد خود عمل کنیم و ظرف دو هفته آینده این 

مشکل رفع شود.
از مردم عذرخواهی می کنیم

شریعتی با بیان اینکه کوتاهی و قصور خود در 
رفع مشکل آب غیزانیه را می پذیریم، افزود: تغییر و 
تحولات مدیریتی در معاونت آبرسانی سازمان آب 
و برق و آبفای روستایی و همچنین دیگر دستگاه ها 

موجب ناهماهنگی در روند کار شد.
وی با  اشــاره به اینکه در حــال حاضر کار رو 
به اتمام اســت و بابت این تأخیر طولانی از مردم 
عذرخواهــی می کنیــم، ادامه داد: ایــن پروژه با 
برخــورداری از 45 کیلومتر لوله و چند ایســتگاه 
پمپاژ، یک کار بزرگ است که آبفای روستایی موفق 

به انجام آن شده است.
استاندار خوزســتان تأکید کرد: وعده هایم به 
مردم غیزانیه را فراموش نکرده ام و با تمام توان در 

پی عملی کردن آنها خواهم بود.
فرمانده انتظامی  اهواز: اعتراض مردم غیزانیه 

یک خواسته منطقی و اجتماعی است
سرهنگ محسن دالوند، فرمانده انتظامی  اهواز 
درباره اعتراض های مردم غیزانیه گفت: تعدادی از 
مردم بخش غیزانیه صبح روز شنبه سوم خرداد ماه 
در اعتراض به بی توجهی مسئولان به تامین نشدن 
آب شرب شان، اقدام به بستن جاده »اهواز-  رامهرمز- 
امیدیه« کردند که برای مدتی سبب اخلال در  تردد 
مسیر ترانزیتی شد و پلیس برای جلوگیری از این کار 

وارد عمل شد.
وی افزود: پــس از ورود مأموران پلیس برای 
بازگشایی جاده، تعدادی از تجمع کنندگان با سنگ 
و چوب به سوی مأموران حمله ور شدند و دو مأمور 

پلیس را از ناحیه سر مجروح کردند.
فرمانــده انتظامی  اهواز بیان داشــت: البته با 
گفت وگویی که با مردم داشتیم، متقاعد شدند که 
با پلیس همراهی کنند و جاده را بازگشایی کردند 
و ضمن احترام به قاطبه مردم، با افرادی که نقض 

قانون کرده بودند هم برخورد قانونی شد.
سرهنگ دالوند خاطرنشان کرد: اعتراض مردم 
به تامین نشدن آب شرب شان یک مطالبه قانونی 

است اما باید در مجرای قانونی انجام شود.
وی تصریح کرد: البته حسب وظیفه اخلاقی، با 
تماسی که با فرماندار کلانشهر اهواز داشتم، تامین 
آب مردم به وسیله  تانکر در دستور کار قرار گرفت.

دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان 
اینكه اسرائیل روز به روز کوچک تر شده و در 
آینده هم ضعیف تر می شود، گفت: پیروزی 
بزرگی در انتظار همه نیروهای مقاومت است.

محسن رضایی، دبیر مجمع تشخیص مصلحت 
نظام در گفت وگو با خبرنگار اذاعه النور، ســالگرد 
آزادسازی جنوب لبنان را به همه نیروهای مقاومت، 
به دولتمردان لبنان و سیاسیون آزادیخواه لبنان، 

خواهران و برادران لبنانی تبریک گفت.
به گزارش فارس به نقل از روابط عمومی مجمع 
تشخیص مصلحت نظام، وی در پاسخ به این سؤال 
که بیست سال از آزادسازی جنوب لبنان می گذرد، 
چه پیامی به این مناســبت به رزمندگان مقاومت 
اسلامی دارید؟ اظهار داشت: من این روز تاریخ ساز 
ملت بزرگ لبنان را به همه رزمندگان و آزادیخواهان 
جهــان اســلام و بویژه مردان و زنان مســلمان و 
غیرتمند لبنان تبریک عرض می کنم. این روز در 
حقیقت در جهان عرب و در جهان اسلام، تاریخ ساز 

بود. زیرا لبنان اولین کشوری شد که توانست با بازو 
و اراده خودش، اسرائیل را شکست بدهد و به عنوان 
اولین کشور عربی موفق و پیروز در مقابل اسرائیل 

خودش را در تاریخ ثبت کرد.
رضایی افزود: این که لبنان در میان کشورهای 
دیگــری مثل مصــر و دیگر کشــورهای بزرگ 
منطقه، توانست به عنوان اولین کشور عربی، رژیم 
صهیونیستی را شکست بدهد، این یک نقطه مهم 
در تاریخ ملت های اسلامی و مخصوصا خود ملت 
لبنــان بود. در حقیقت بر این روز می توان نام روز 
بازگشــت به خود، روز اعتماد به نفس و روز قیام 
ملــی را نهاد. این روز را به همه نیروهای مقاومت، 
به دولتمردان لبنان و سیاسیون آزادیخواه لبنان، 
خواهران و برادرانمان و به برادر عزیرم سید حسن 

نصرالله تبریک می گویم.
دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام در پاسخ به 
این سؤال که شما چه پیامی برای نیروهای مقاومت 
در سرزمین های اشغالی دارید؟ خاطرنشان کرد: پیام 

من به عنوان یک برادر و همرزم نیروهای مقاومت، 
چه در ســرزمین فلسطین و چه در سرزمین های 
لبنان، عراق و سوریه این است که اسرائیل روز به 
روز کوچک تر شده و در آینده هم ضعیف تر می شود.

وی افزود: طولانی شدن پیروزی نهایی و محو 
کامل اسرائیل نباید موجب ضعف در مقاومت ملت 
اسلام و یا سستی در کار بشود و پیروزی بزرگی در 

انتظار همه نیروهای مقاومت است.
رضایی گفت: شکست و محو اسرائیل، آنچنان 
حادثــه بزرگ تاریخی در تمام عالم اســت که ما 
به خاطر آن پیروزی عظیم، بایســتی این طولانی 
شــدن مبارزه را به جان بخریم. صبر و تحمل مان 
را داشــته باشیم و به مبارزات مان شدت ببخشیم. 
در میان ملت های عربی و اسلامی تبلیغ می کنند 
که اسرائیل محو نمی شود و مقاومت فایده ندارد. ما 
می گوییم اسراییل درحال آب شدن و فرو ریختن 
است و محو آن یک رویداد بزرگ بین المللی است 

که اتفاق خواهد افتاد.

عضو هیئــت علمی دانشــگاه جامــع امام 
حسین)ع( در پاسخ به سوالی در مورد تلاش های 
برخی کشورهای منطقه برای عادی سازی روابط با 
رژیم صهیونیستی، گفت: به عقیده من این تلاش ها، 
اولا تلاش های ناموفقی خواهد بود و ثانیا خطری 
برای فلسطین ندارد. بالعکس است، این تلاش های 
مذبوحانه کمک به ملت فلسطین است چون برخی 
از این کشورها، در پشت صحنه در حال همکاری 
با اسرائیل هستند. این که دستشان رو شود، خوب 
اســت تا ملت های جهان اسلام متوجه شوند چه 
دولت هایی که تا دیروز از پشــت خنجر می زدند، 
حالا آمده اند و وقیحانه می خواهند آن همکاری ها 
که با رژیم غاصب اســرائیل داشــته اند را نمایان 
کنند. لذا من فکر می کنم دوســتان و دشــمنان 
فلســطین با این اقدامات، مرزبندی مشخص تری 
پیدا می کنند. جبهه ها شفاف تر می شود و مبارزه 
هم جدی تر می شــود و پیروزی هم یک پیروزی 

واقعی خواهد بود.

محسن رضایی:

پیروزی بزرگی در انتظار مقاومت است
اسرائیل درحال فرو ریختن است

نماز پرشكوه عید سعید فطر با رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی و پروتكل های بهداشتی در مساجد، امامزاده ها 
و بقاع متبرکه، گلزار شهدا در سراسر کشور برگزار شد.

نماز باشکوه عید سعید فطر امسال براساس شیوه نامه های 
ستاد ملی مقابله با شیوع ویروس کرونا با اجرای همه تمهیدات 
بهداشتی و با حفظ فاصله گذاری اجتماعی در فضای باز مساجد 

و امامزاده ها و گلزار شهدا برگزار شد. 
نماز عید سعید فطر یکی از جلوه های بزرگ بندگی خدا 
است که هر سال باعظمت خاصی برگزار می شد، اما امسال با 
توجه به شیوع ویروس کرونا و لزوم رعایت موازین بهداشتی بنا 
بر تصمیم ستاد ملی مبارزه با کرونا برگزاری آن در اجتماعات 

بزرگ همانند »مصلی امام خمینی)ره(« ممکن نبود، لذا امسال 
نماز عید سعید فطر فقط در مساجدی که حیاط داشتند برگزار 
شد و مساجدی هم که رو باز نباشند با حداقل جمعیت اجازه 

برگزاری نماز داشتند.
پیش از حضور نمازگزاران همه مساجد با همکاری هیئت 
امنای مساجد ضد عفونی شد و اقلام بهداشتی نیز بین مومنان 
توزیع شد. همچنین اعلام شده بود که نمازگزاران زیرانداز و 

سجاده و مهر شخصی همراه داشته باشند.
در برخی از مناطق و مســاجد ایستگاه صلواتی پذیرایی 
و توزیع اقلام بهداشتی بر پا شده بود و به همت خیرین بین 

نیازمندان سبد کالا نیز توزیع شد.  

با رعایت فاصله گذاری اجتماعی و پروتكل های بهداشتی

نماز باشکوه عید سعید فطر در سراسر كشور برگزار شد

پیكر حاج شــیخ فیــض الله دارایی 
خطیب  و  محمدیه  علمیه  مدرسه  رئیس 
موقت نماز جمعه شهرســتان قائمشهر 
روز دوشــنبه با حضور اقشــار مختلف 
 مــردم در این شهرســتان بــه خاک

سپرده شد. 
مــردم ولایتمدار قائمشــهر پیکر مرحوم 
دارایی را از مقابل مســجد امام حســین )ع( 
تا حــوزه علمیه برداران همــراه با عزاداری و 

سینه زنی تشییع کردند.
این مراســم با حضور آیــت الله محمدی 
لائینی نماینده ولی فقیه در مازندران ، آیت الله 
سلیمانی نماینده سابق ولی فقیه در سیستان 
و بلوچســتان، آیت الله علــی معلمی نماینده 
مردم مازنــدران در مجلس خبرگان رهبری ، 
حجت الاســلام و المسلمین محمد باقر یوسفی 
امام جمعه شهرستان سیمرغ و اقشار مختلف 

مردم برگزار شد.
پیکر مرحوم شــیخ فیــض الله دارایی بعد 
از مراسم تشــییع با حضور گسترده مردم در 

امامزاده ســید نظام الدین قائمشــهر به خاک 
سپرده شد.

عالم زاهد و وارســته آیت الله حاج شــیخ 

فیض الله دارایی در ســن 89 سالگی و در روز 
شنبه )ســوم خردادماه ( دعوت حق را لبیک 

گفت .

این اســتاد برجســته اخــلاق و معرفت 
که مســیر طولانــی تهذیب نفس و کســب 
علــم را در حوزه های نجــف و قم طی کرده 
ازمحضر اســاتید و بزرگانی چون آیات عظام 
بروجــردی، ســید محمود شــاهرودی، امام 
خمینی، خویــی و میرزاهاشــم آملی که در 
شکل گیری شخصیت علمی و فقهی وِ عرفانی 
 و اخلاقی ایشــان موثر بودند ، کســب فیض

کرده است.
آیت الله دارایی از بزرگان علمای اســتان 
مازنــدران بودند کــه از اکثــر مراجع عظام 
گذشــته و حال، نمایندگی رسیدگی به امور 

شرعی داشتند.
این عالم فقید قریب سه دهه زعامت مدرسه 
علمیه محمدیه قائمشهر را برعهده داشتند که 
رهاورد آن تعلیم و تربیت بســیاری از علما و 
طلاب شهرســتان و استان مازندران می باشد 
که در بســیاری از مناصب حوزوی و لشکری 
و کشــوری منشأ برکات برای جامعه ایمانی و 

ملت شریف بود.

تشییع پیكر امام جمعه موقت قائمشهر 

دستور رئیس جمهور برای رسیدگی فوری
 و حل مشکل آب آشامیدنی در برخی مناطق اهواز

فرمانده نیروی هوافضای سپاه گفت: ایران از لحاظ 
نظامی قدرتمند است و اگر دشمن حرفهایی می زند به 
دلیل ترس و نگرانی آنها از این قدرت است ولی مردم 

نباید نگرانی به خود راه بدهند.
سردار امیرعلی حاجی زاده، فرمانده نیروی هوافضای سپاه، 
در گفت وگو با صداوسیما، درخصوص میزان آمادگی دفاعی 
ایران اظهار داشت: ما اکنون در بالاترین سطح آمادگی دفاعی 
پس از پیروزی انقلاب اسلامی قرار داریم و هیچ کس نباید از 

این بابت نگرانی داشته باشد.
سردار حاجی زاده، مشکل اصلی امروز کشور را در حوزه 
اقتصادی عنوان کرد و گفت: این مسئله می طلبد تا هم مردم 
و هم همه مســئولین دست به دست هم بدهند و با هم به 

سمت حل این موضوع بروند.
وی تصریح کرد: ایران از لحاظ نظامی قدرتمند است و 
اگر دشــمن حرفهایی می زند به دلیل ترس و نگرانی آنها از 
قدرت ایران است ولی مردم نباید نگرانی به خود راه بدهند.

سردار حاجی زاده:

در بالاترین سطح آمادگی دفاعی قرار داریم؛ 
مشکل اصلی امروز كشور، اقتصاد است


